
Notulen	Algemene	Ledenvergadering	hvv	PGS/VOGEL	17	oktober	2019	
	
Agenda	
	
1.					Opening	
2.					Mededelingen	bestuur	
3.					Vaststellen	notulen	ALV	seizoen	2018/2019	
4.					Verslag	kascommissie	2018/2019	
5.					Bespreking	jaarstukken	2018/2019	
6.					Decharge	seizoen	2018/2019	
7.					Aftreden/herbenoeming	bestuur	
8.					Vaststellen	begroting	2019/2020	
9.					Benoeming	commissies	
10.		Rondvraag	
11.		Sluiting	
	
Verslag	
	

1. Voorzitter	Martin	Koeze	opent	om	21:45	uur	de	vergadering	
2. Voorzitter	bedankt	de	vrijwilligers	voor	hun	inzet	in	het	afgelopen	seizoen	en	hoopt	ook	

komend	seizoen	op	hun	te	kunnen	rekenen.		
3. Notulen	ALV	4-10-2018	zonder	verdere	op-	en/of	aanmerkingen	vastgesteld	
4. Oelie	Koeze	stelt	namens	de	kascommissie	(Oelie	Koeze	en	Guido	Zwaanswijk)	dat	de	

stukken	erg	laat	zijn	aangeleverd	en	had	dit	graag	anders	gezien,	vervolgens	stelt	hij	2	
vragen;	
1. Wat	doet	het	bestuur	om	de	ontbrekende	contributiebetalingen	te	innen	en	hoe	wil	men	

in	de	toekomst	voorkomen	dat	leden	laat	of	geen	contributie	betalen.	Penningmeester	
licht	toe	dat	inmiddels	de	contributie	voor	18/19	bijna	volledig	is	geind.	Voor	seizoen	
19/20	zal	het	bestuur	eerder	de	speelgerechtigheid	intrekken	als	niet	voldaan	is	aan	de	
contributie	afspraken,	

2. Hoe	verklaart	het	bestuur	de	flink	lager	dan	begrote	omzet	uit	de	kantine;	Voorzitter	
dicht	dit	toe	aan	het	wegvallen	van	de	zondag	elftallen.		

De	vragen	zijn	naar	tevredenheid	van	de	kascommissie	beantwoord	en	deze	verleent	hierbij	
haar	goedkeuring	voor	de	stukken	over	seizoen	2017/2018	en	adviseert	de	leden	het	bestuur	
decharge	te	verlenen.	

5. Penningmeester	Martijn	Linckens	bespreekt	de	inkomsten	en	uitgaven.	Speciale	aandacht	
wordt	gevraagd	voor	het	gedrag	rond	contributie	verplichtingen.	Het	kost	ontzettend	veel	
moeite	om	alle	contributies	te	innen.	Hierbij	de	aankondiging	dat	met	ingang	van	seizoen	
2019/2020	strenger	wordt	gehandeld	bij	achterstallige	contributie	betaling.	Elk	lid	dient	op	1-
1-2020	zijn	volledige	contributie	over	dit	seizoen	te	hebben	voldaan.	Is	dit	niet	het	geval	
volgt	een	speelverbod	middels	blokkade	op	de	speelgerechtigheid	per	1-1-2020	en	wordt	
een	incassobureau	ingeschakeld.	Mocht	je	om	uiteenlopende	redenen	niet	de	hele	
contributie	voor	1-1-2020	kunnen	voldoen	neem	dan	contact	op	met	een	bestuurslid	(Martin	
Koeze,	Ed	van	Delden,	Martijn	Linckens,	Mark	van	Swieten,	Pieter	Klein).	Heb	je	voor	1-1-
2020	geen	contact	opgenomen	en	je	hebt	niet	aan	je	contributieverplichting	voldaan,	start	
het	eerder	genoemde	traject.	

6. Voorzitter	vraagt	de	leden	van	PGS/Vogel	om	decharge	voor	seizoen	2018/2019.	Zonder	
tegenstem	gaan	de	leden	akkoord.	

7. Vier	bestuursleden	(Martin	Koeze,	Martijn	Lincken,	Ed	van	Delden	en	Pieter	Klein)	hebben	
inmiddels	de	termijn	van	3	jaar	volbracht	en	stellen	zich	opnieuw	verkiesbaar	voor	een	
termijn	van	3	jaar.	Zonder	tegenstem	worden	zij	herbenoemd	voor	een	nieuwe	
bestuurstermijn.	



8. Voorzitter	neemt	de	begroting	voor	seizoen	2019/2020	door.		Het	positief	saldo	dat	beoogd	
wordt	zal	worden	gebruikt	om	de	reserves	van	de	vereniging	aan	te	vullen.	Zonder	verdere	
vragen	wordt	de	begroting	door	de	leden	goedgekeurd	en	hierbij	vastgesteld.	

9. Alleen	in	de	feestcommissie	heeft	een	mutatie	plaats	gevonden.	Bas	Sant	zal	hier	in	stappen	
nu	Rodney	van	Herp	de	vereniging	heeft	verlaten.	Rodney	bedankt	voor	jouw	rol	hierin	de	
afgelopen	jaren.		
Mark	van	Swieten	bedankt	de	leden	van	de	jeugdcommissie,	Winfried	en	Peter	van	Schepen,	
Martijn	de	Korver	voor	hun	werk	de	afgelopen	jaren	om	jeugdvoetbal	bij	PGS	op	te	starten.		

10. Quinten	Blokpoel	vraagt	wat	de	toekomstplannen	voor	het	complex	Ockenburgh	zijn.	
Voorzitter	geeft	aan	dat	er	geen	grote	zaken	op	stapel	staan.	Er	wordt	gewerkt	aan	betere	
verlichting	van	het	veld	voor	de	kantine	van	Toofan.	
Joep	den	Nijs	heeft	3	vragen;	
1. Joep	informeert	naar	de	voorwaarden	van	de	verhuur	van	de	kantine	aan	de	BSO.	

Voorzitter	geeft	aan	dat	in	de	schoolvakanties	de	kantine	de	hele	dag	verhuurd	is.	
2. Joep	vraagt	waar	de	sponsorinkomsten	aan	besteed	worden.	Is	het	mogelijk	hier	een	

halfjaarlijks	overzicht	van	te	krijgen?		
Voorzitter	geeft	aan	dat	de	inkomsten	ten	goede	komen	aan	de	vereniging.	In	de	
begroting	is	een	overzicht	van	de	inkomsten	en	uitgaven,	sponsorinkomsten	worden	
daar	in	meegenomen.	De	jaarlijkse	ALV	zal	het	enige	moment	blijven	waarop	we	de	
stukken	presenteren.	

3. Joep	vraagt	de	leden	bij	te	dragen	aan	hun	vereniging,	door	bijvoorbeeld	eens	een	
wedstrijdje	te	fluiten.	Zo	voorkomen	we	dat	we	geld	moeten	betalen	aan	het	huren	van	
een	scheidsrechter.	

11. Voorzitter	sluit	de	vergadering	om	22:20	uur	
	


